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Bestyrelsens beretning 

 

I det forgangne bestyrelsesår, kan vi glæde os over at vi er kommet ud af coronaens 

skygge og der er igen god tilslutning til de forskellige arrangementer. 

Der har været følgende arrangementer: 

Arrangementer: 

4. marts  familiefredagsbar 

26. marts  musikarrangement 

22. april  Ginsmagning 

2. april affaldsindsamling 

23.april markedsdag 

21. maj Sodavandsdisco 

29. maj Byg og Hyg 

8. juni Byg og Hyg 

23. juni Sankt Hans 

25. juni Lisbjerg Byfest 

17. september Affaldsindsamling 

23. september Sensommergrill 

30. september Familiefredagsbar 

3. oktober Hjerteredderkursus 

31. oktober Halloween 



18. November Familiefredagsbar, juleedition 

Tirsdagskaffe, i samarbejde med kirken. 

Bestyrelsesmøder 

 

Som altid, er foreningens medlemmer velkomne til at lave nye arrangementer eller 

komme med gode idéer. Bestyrelsen hjælper gerne på sidelinjen, men kan ikke stå 

for alt det praktiske ved alle arrangementer.  

Der kommer og går nye og gamle arrangementer. I år har der hverken været 

julebanko eller mortensaften, da der over de sidste par år ikke har været frivillige, 

der ønskede at stå for disse arrangementer. Til gengæld er andre arrangementer 

kommet til, og der har også været plads til de mere spontane som eksempelvis et 

hjerteredderkursus.  

Apropos hjerterederkursus drifter beboerforeningen en hjertestarter, der i tidernes 

morgen er blevet sponsoreret af lokale donationer. Beboerforeningen betaler for 

drift af denne. Den har nu 10 år på bagen og står muligvis for udskiftning til en 

større sum. Det tænker vi ikke nødvendigvis er beboerforeningen, der skal finansiere 

dette, men skal se nærmere på muligheden for at få dette finansieret på anden vis, 

hvis den fortsat skal være i beboerforeningens regi. 

Frivillige  

Frivillige hænger ikke på træerne, men vi oplever at der eksempelvis ved årets 

byfest var flere frivillige end ved tidligere år. Det kræver et stort forarbejde at få folk 

til at melde sig, og når det lykkes, så kører et stort arrangement jo helt klart bedre.  

 

Samarbejde 

Der har i det forgangne år også været samarbejde på kryds og tværs med flere andre 

foreninger. Det giver ikke nødvendigvis mindre arbejde til beboerforeningen eller 

flere medlemmer, men det er altid dejligt med nye idéer og tiltag.  

 

Udlejning af beboerhuset  

Der har været 57 brug af beboerhuset, heraf 



• 28 udlejninger til medlemmer 

• 23 brug til beboerforeningens arrangementer 

• 6 udlejninger, hvor beboerforeningen har støttet en lokal forening økonomisk 

ved leje af beboerhuset til foreningsaktivitet.  

Beboerhuset udlejes fortsat kun til medlemmer af foreningen. 

Der ligger et stort arbejde i at udleje beboerhuset og det er løbende til overvejelse 

om det er alle resurserne værd.  

 

Bestyrelsen  

Bestyrelsen har i år bestået af  

Klaus, Tom Ulrik, Christian , Katrine, Mikkel, Merethe og Lars. 

Kresten Buch er trådt ud af bestyrelsen, da han er flyttet. 

Tom og Ulrik genopstiller ikke 

Tak til alle tre for indsatsen. 

 

Kassererskifte 

Bestyrelsen har i løbet af de sidste to år haft tre kassererskift. Det er naturligvis 

hårdt på en så vigtig post. Vi har forsøgt os med en flad struktur og delt opgaver ud i 

det omfang det har givet mening. Mikkel har taget teten med kassererposten og har 

lagt et kæmpe arbejde i at få foreningens økonomi klargjort til regnskab, skabe 

overblik og lave en ny start, så vi har en god platform at arbejde videre ud fra. 

Det har samtidig også skabt et billede af at vi ikke længere råder over den samme 

formue som tidligere. Der skal i fremtiden ses på budgetter, opmærksomhed på 

arrangementer der mere skal hvile i sig selv. Der er mange flere tiltag, der kan og 

skal gøres i det nye bestyrelsesår. Der er naturligvis også forskel på om man har 100 

eller 200 kontingentbetalende medlemmer.  

Skiftende personel i en forenings bestyrelse er et vilkår, som er uundgåeligt, og det 

er et faktum, at der er en del papirnusseri, når der er udskiftning. Men der er også 

en del driftsarbejde ved almindelig dagligdags drift af beboerforeningen og dens 

arrangementer. 



Medlemmer  

Om end der har været stor og stigende interesse i beboerforeningens aktiviteter, 

afspejles dette ikke i beboerforeningens medlemstal. Vi opsagde sidste år alle vores 

medlemmer i vores gamle medlemssystem og fortsatte i vores nuværende 

medlemssystem. Det er som sådan gået glat, men vi mangler medlemmer, og 

undres over at så mange i Lisbjerg ønsker at deltage i arrangementer og ikke ønsker 

at være medlem. Særligt er der en udfordring med at nå nytilflyttere i Lisbjerg. 

Foreningen har pt. 137 betalende medlemmer. 

Udvikling i Lisbjerg 

Lisbjerg vokser, hvilket vi i løbet af året har kunne mærke af et par omgange i løbet 

af sensommeren og efteråret, hvor der har været fuldt hus. Beboerhuset bliver ikke 

større lige for nu, så det vil fremadrettet kræve lidt tænken ud af boksen i forhold til 

at udnytte de rammer vi har på bedste vis.  

 

Til slut tak til alle der har vist interesse og engageret sig i Lisbjerg Beboerforening i 

løbet af året. Bestyrelsen siger tak til alle vores medlemmer, frivillige der har hjulpet 

til og alle dem der er mødt op til foreningens arrangementer.  

 

 


